
Referat af Bestyrelsesmøde i Dollerup Beboerforening   

Sted: Laila. 

Deltagere: Karl, Karsten, Laila og Hanne 

Tid: Tirsdag d. 28.11.2023    

 

1. Godkendelse af dagsorden - Godkendt 

2. Status på Red Forsamlingshuset: Bestyrelsen har holdt et møde med Viborg kommunes 

Landdistriktsudvalg. Vi er i god dialog med Viborg Kommune og Landdistriktsudvalget i Viborg om 

at finde en løsning. De kommunale midler er brugt for i år, men det forventes at der kommer nye 

puljemidler i 2024. Det er dog ikke klart hvor meget det er og præcis hvornår de kommer. Indtil da 

vil vi fortsætte fundingarbejdet for at skaffe de sidste 600.000 kr. Vi vil også undersøge muligheden 

for at tage et lån på en del af beløbet da Viborg Kommune sandsynligvis vil stille med en 

kommunegaranti så lånet bliver overkommeligt.  

Bestyrelsen laver nu en plan for finansiering og overtagelse, som strækker sig frem til September 

2024.  

3. Fortsat leje af forsamlingshuset: Vi anmoder nu Naturstyrelsen om et års forlængelse af lejemålet 

og håber, at købet falder på plads i løbet af 2024. 

4. Udlejning af forsamlingshuset: Er pt. suspenderet pga. de usikre forhold, men vi håber, at kunne 

starte udlejninger op igen i det nye år efter en ny lejeaftale forhåbentlig er indgået. 

5. Økonomi: Ikke aktuelt noget nyt. 

6. Status på og datofastsættelse af beboerforeningens kommende arrangementer: 

Vi håber på at kunne holde nytårsbrunch søndag 7.1 – vi melder tilbage med noget mere 

præcist, men sæt kryds i kalenderen.  

7. Trafikforhold i byen: Intet nyt (Kent var fraværende ved mødet, så vi mangler opdatering)   

8. Evt.: Intet til dette punkt. 

9. Fastsættelse af dato for møde: 16.1 hos Karl. 

 


